
UTTALE - Rullering anleggsstrategi for Alver, frd IL Kvernbit

Til

Alver Kommune Frekhaug 25.05.2021

Uttale - rullering av anleggsstrategi for Alver

IL Kvernbit har vurdert utkast til rullering av anleggsstrategi for Alver og har følgende innspill.

Følgende områder er tatt med i anleggsplanene til Alver relatert til Fossemyra og IL Kvernbit, slik den
er sendt ut på høring:

Ordinære anle 0 friluftslivsanle

Pri Anlegg Stad Tiltaks Søknads Første Merkn
havar sum søknadsår

Kunstgrasbane Fossemyra 5 000 000 +
6 III, med Idrettspark, IL l 000 000 2020 Ferdigstilt

halloverbygg, Frekhaug Kvernbit
arderobar + la er

Kunstgrasbane I, Fossemyra
9 rehabilitering og Idrettspark, IL 2 360 000 2020 Ferdigstilt

l sanle Frekhau Kvernbit
Fleirbrukshall/bas Fossemyra IL
ishall Idrettspark, Kvernbit, 2022- Planlegging

Frekhaug Meland 2024
Aktiv

Ulike Anlegg Fossemyra IL Langtidsplan
Idrettsanle Kvernbit

Nærmiljøanlegg:

Pri Anlegg

Aktivitetsflate

Stad

Fossemyra
Idrettspark

Tiltaks Søknads
havar sum
IL
Kvernbit

Første
søknadsår

Merkn

2022-
2024

Planlegging

Sensitivitet: Begrenset



UTTALE - Rullering anleggsstrategi for Alver, frå IL Kvernbit

Inns illene under tar ut an s unkt i utsendt anle s lander IL Kvernbit er tiltakshavar o

fokuserer å anle som ikke er åbe ot.

Rehabilitering av kunstgrasbane II

IL K vernbit har behov for å gjennomføre et større vedlikehold / rehabilitering av

kunstgrasbane II. Dette er under planlegging, med målsetting om gjennomføring i 2022.

Anlegget på Fossemyra har høy standard og er svært godt vedlikeholdt. Vi arbeider hardt for

at det skal være slik også i kommende år og det krever kontinuerlig vedlikehold. Nå er turen

kommet til at vi må gjøre noe med kunstgrasbane II. Dette er rehabiliteringstiltak som ikke er

inne på Alver sin anleggsplan. Av nye tiltak fra IL Kvernbit sin side er dette det tiltaket vi

prioriterer først og håper Alver kommune følger opp med å gi dette tiltaket høy prioritet ved

rullering av anleggsplanen.

2 Flerbrukshall/basishall

IL K vernbit opplever, på tross av det flotte anlegget vi har på Fossemyra, at vi  ikke  har

tilstrekkelig hallkapasitet å tilby de ulike idrettsgruppene i laget vårt. Det kommer også

henvendelser fra idretter, som ikke er en del av idrettslaget, om hallkapasitet. Det kan vi ikke

tilby. Økt hallkapasitet ved Fossemyra er av den grunn noe både idrettslaget og Alver

kommune må prioritere ved rullering av anleggsplanen. Planen er fremdeles å realisere dette i

perioden 2022 - 2024.

Når en vurderer fremtidig hallkapasitet, må de positive ringvirkningene aktivitetene ved

Fossemyra har for oppvekstmiljøet på Frekhaug området legges stor vekt på. Vi ser på oss selv

som en viktig lagspiller til kommunen i denne sammenheng. Vi tenker kommunen har et

særskilt ansvar i Frekhaug området, når det åpnes opp for stor vekst i folketallet. IL K vernbit

forventer en tilsvarende vekst i medlemstall, der ønske om å drive med aktiviteter som krever

gode hallfasiliteter er mange.

3 Ulike anlegg - Sand volleyballbaner

I anleggsplanen har IL Kvernbit i dag en post som heter Ulike anlegg. Nå har vi ønsker og

planer om å realisere sandvolleyballbaner ved Fossemyra Idrettspark.

IL Kvernbit har en aktiv volleyball/ sandvolleyball gruppe. De er en viktig gruppe for i IL

K vernbit og det tilbudet vi kan gi til lokalbefolkningen. De har god rekruttering blant barn og

ungdom. I tillegg til at de har lag for voksne. Sandvolleyball har de siste årene hatt økende

interesse og idrettslaget ser det som viktig å støtte opp under denne utviklingen. Vi

prioriterer derfor å etablere to sandvolleyballbaner ved Fossemyra Idrettspark. Dette ønsker

vi  å realisere å få på plass i planperioden (2022 - 2024).

4 Nærmiljøanlegg og aktivitetsflate.

Dette tiltaket er noe vi ønsker å realisere. Vi ser at familier ofte følger opp barn og ungdom i

sammenheng med aktiviteter de deltar på ved Fossemyra Idrettspark. Da følger det ofte med

flere barn. De ville hatt stor glede av å kunne utfolde seg på en aktivitetsflate og gjennom det

få positive opplevelser relatert til Fossemyra idrettspark. Vi ser ikke for oss at det realiseres i

denne anleggsperioden og må da sees på som en del av en langtidsplan.

Sensitivitet: Begrenset



UTTALE - Rullering anleggsstrategi for Alver, frå IL Kvernbit

5 Sjøsportsenter

IL K vernbit har to grupper knytt til aktivitet på sjø og vatn, padlegruppe og ro og seglgruppe. I
den sammenheng ser vi behov for et fremtidig sjøsportsenter. Flere har pekt på Skitnedalsvika
på Flatøy som hovedbase for sin aktivitet ved sjø. IL Kvernbit ber om at Alver Kommune i
første omgang sikrer areal til et sjøsportsenter. Vi ønsker å peke på Skitnedalsvika som et
egnet areal. Vi ønsker også at idrettsrådet / kommunen tar et initiativ for å samle flere
interessenter/ lag i Alver og undersøker mulighetene for at videre arbeid med et slikt tiltak
realiseres som et samarbeidsprosjekt, da vi tenker at IL Kvernbit alene ikke har muligheter til
å prioritere dette tiltaket.

Med disse innspillene, vil anleggsplanen for de anleggene IL Kvernbit er tiltakshavar for, være
følgende i prioritert rekkefølge:

Anlegg Stad Tiltaks Søknads Første Merkn
havar sum søknadsår

Kunstgrasbane Fossemyra 5 000 000 +
III, med Idrettspark, IL l 000 000 2020 Ferdigstilt
halloverbygg, Frekhaug Kvernbit

arderobar + la er
Kunstgrasbane I, Fossemyra
rehabilitering og Idrettspark, IL 2 360 000 2020 Ferdigstilt
l sanle Frekhau Kvernbit
Kunstgrasbane II, Fossemyra
rehabilitering Idrettspark, IL 2022 Planlegging

Frekhau Kvernbit
Flerbrukshall/basi Fossemyra IL
shall Idrettspark, Kvernbit, 2022- Planlegging

Frekhaug Meland 2024
Aktiv

Sandvolleyball Fossemyra IL
baner Idrettsanlegg Kvernbit 2022- Planlegging

2024
Anlegg for sjøsport Se punkt 5 Se punkt

over 5 over Lan ids Ian

Nærmiljøanlegg:

Anlegg Stad Tiltaks Søknads Første Merkn
havar sum søknadsår

Fossemyra IL
Aktivitetsflate Idretts ark Kvernbit Lan ids Ian

IL Kvernbit

v/ leder Torfinn Losnedahl

a

( /
Sensitivitet: Begrenset


